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Referat, tirsdag 12. september 2023 

1. Nyt fra Elevrådet 
(15 min) 

Nyt fra Elevrådet, Fie og Nicklas 
Madbod allerede på fredag, hver 3. uge om fredagen med salg af lidt 
forskelligt. 

2. Evaluering af fødselsdagen 
(Tommy / 10 min) 

Evaluering af skolens fødselsdag. Ros og Ris. 
Tommy: Tusind tak til bestyrelsen for det store ”pølsearbejde”. Der er 
et overskud på 5052,- til elevrådet. Bestyrelsen fik hjælp af 
skolebestyrelsens venner, godt koncept. Det har været to gode dage 
med god stemning hos både elever, personale og forældre. 
Sille: En god og intens eftermiddag på 2½ time. 

3. Skolebestyrelsens arbejde 
– fokus  
(Sille + Stine / 45 min) 

Ud fra hurtig brainstorm, som vi lavede før sommerferien taler vi om 
skolebestyrelsens fokus – på kort sigt og på lang sigt. Se vedhæftede. 
Gruppearbejde med prioriteterne af punkterne. 
Enighed om at det første punkt vi skal se på kort sigt er udvikling af 
udearelaer. 
Et punkt vi også skal arbejde videre med er skole-hjem-samarbejdet 
med evt. udgangspunkt i fundamentet.  
På langt sigt fokus på at underbygge fremtidens skole med flere 
underpunkter. Bilag sammenskrives af Stine og udsendes med næste 
dagsorden. 
 

4. Hørringssvar, budget 24-27 
(Sille 10 min) 

Sille og Stine har udarbejdet høringssvar for Højelse Skole og for 
Fællesskolebestyrleser. Begge er vedhæfet. Kommentarer? Kan vi 
godkende begge? 
Begge høringssvar er fine og begge høringssvar er godkendt og 
uploades senere i dag. 

5. Tilbagemeldinger fra 
forældremøder 2023 
(Alle / 10 min) 

Opsamling fra afholdte forældremøder. Der mangler stadig 
børnehaveklassen, 2.AB og 6.A, men vi samler op fra øvrige afholdte 
forældremøder. 
Generelt har det været gode forældremøder med få tilbagemeldinger 
fra de øvrige forældre. 



 

6. Trafiksituationen i Højelse 
(Sille / 10 min) 

Vi har længe uformelt talt om, at trafiksituationen i Højelse ikke er 
tilfredsstillende, tryg og sikker. 
Højelse Landsbylaug har nu taget initiativ til at vi sender et fælles brev 
fra bylau, kirke og skole med forslag til ændring af trafiksituationen i 
Højelse. Se vedhæftede. 
Sille får mandat til at gå videre med Højelse Landsbylaug om det 
fælles brev. Skolebestyrelsen bakker op om brevet. 
Skolebestyrelsen kan evt arbejde med en kampagne for at rykke på 
adfærden hos forældregruppen. 

7. NYT fra 
(10 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
Harry Potter tema i uge 40 i SFO 1 og 2. Stine og Sille har tilmeldt sig 
landsmøde i skole og forældre. 

8. Punkter til næste møde 
(5 min) 

Brugerundersøglese i SFO 
Trivselsmåling 
Trafik 
Punkter til næste – næste møde: Plan for udearealer og 
implementering af fundamentet 

9. Eventuelt 
(5 min) 

Minitrans vil gerne komme igen. Vi siger ja tak. Karina og Tommy 
koordinerer. 
Sille vil gerne købe flere løg. 

  

 


